
Reclamen ajut a la Diputaci� per a carrils bici de la Selva

El tra�at triat per les comunitats educatives de Sils, Riudarenes, Ma�anet i

Vidreres aprof ita vies existents

Responsables dels centres diuen que el projecte Rimavisi �s sostenible i t�

consens

Una imatge de la reuni坦 d'ahir a l'escola Jacint

Verdaguer de Sils Foto: QUIM PUIG.

Responsables dels deu centres educatius de Sils, Riudarenes,

Ma�anet de la Selva i Vidreres han def init el tra�at dels carrils bici i

de senderisme amb els quals volen unir les escoles i els instituts

dels quatre municipis. Mestres i professors reclamen l'ajut t�cnic i

econ�mic a la Diputaci� de Girona.

En una trobada amb representants dels ajuntaments de Sils,

Vidreres i Riudarenes, del Consell Comarcal i de la Diputaci�, ahir a

l'escola Jacint Verdaguer de Sils, els impulsors de la iniciativa van

detallar el recorregut dels carrils urbans i interurbans. En molts

casos, s'aprof iten vies existents i en altres s'admet que hi ha punts

negres (carreretes) i que requeririen inversi� (com ara una passera

o un pas inferior).

Directors implicatsDocents i representants de les fam�lies implicades en el projecte af irmen que els 65

quil�metres projectats s�n una mostra d'una iniciativa que Òfacilita el desenvolupament econ�mic sostenibleÓ i

que �s fruit Òdel consensÓ, van dir ahir alguns dels directors presents a Sils. Ahir hi van intervenir, entre d'altres,

Enric Ribes (institut de Ma�anet), M�nica Crespo (Josep Boada de Riudarenes) i Anna Camps (escola Sant Jordi

de Ma�anet).

El projecte ha estat batejat amb el nom de Rimavisi (l'acr�nim de Riudarenes, Ma�anet, Vidreres i Sils), i t� web

propi amb tots els detalls (https://rimavisi.wordpress.com).

El president del Consorci de les Vies Verdes de la Diputaci�, Alber t G�mez, estava convocat a la reuni� d'ahir a

Sils, per� no hi va poder ser per raons laborals. En nom del consorci, hi va assistir el t�cnic de manteniment

Marcel Alofra, que va lloar la iniciativa, per� va destacar les dif icultats d'ar ticular Òuna xarxa de tants

quil�metresÓ. Per Alofra Òno �s nom�s senyalitzar, de vegades s'han de segregar carrils o treure aparcaments

[de cotxes].
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